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Notulen 
 

Overleg Gezamenlijk overleg Klankbordgroep omwonenden Antes en 
Omwonendencommissie Fivoor 

  
Datum 15 augustus 2023 
Aanwezig Suzanne Nauta (vz), Joep Adank, Rob Anker, Marthijn Uithol, Miranda Berendsen, 

Greetje Deckers, Noel Versteegh, Wietse Groenink, Jaap van der Linden, Emy 
Kuivenhoven, Peter Kijkuit, Jos Littel, Merel de Sprong, Johan van Wolfswinkel, 
Herman Harmsen, Francine Verhoef, Huub van Dijk, Marcel Panhuis, Tineke de 
Vries. 

Afwezig Bernard Damsma, Theodoor en Jikke Bos, Erica Hofland, Marijke Hijgemann, 
Jeroen Oosthoek. 

Notulist Jolande Roodnat 
  
 

  Actie door 
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Opening 
Suzanne opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom bij 
dit eerste, gezamenlijke overleg. Vanaf nu zullen de gezamenlijke 
overleggen twee keer per jaar plaatsvinden, afwisselend bij Antes en 
Fivoor. 
 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
Voorstelrondje 
De aanwezigen stellen zich voor. 
 
Verkeer 
De omwonenden signaleren de volgende problemen: 

• Het afsluiten van de oude hoofdingang van Antes heeft 
vooralsnog niet geleid tot het gewenste resultaat; er gaat 
nog steeds veel verkeer vanaf de Schroeder van der 
Kolklaan rechtsaf de dijk op en vervolgens via de 
Kijvelandsekade richting Antes of Fivoor. 

• Dit geldt ook voor bouwverkeer hetgeen gevaarlijke situaties 
oplevert. 

• Er wordt te hard gereden op de dijk. 
• Ouders die hun kinderen komen brengen bij Jip & Janneke 

parkeren in de berm op de Albrandswaardsedijk. 
• De poller op de dijk wordt niet terug omhoog gezet. 

• De oostelijke in/uitgang van het Antes terrein is 
onoverzichtelijk. 

• Op het smalle fiets/wandelpad onder langs de dijk wordt, 
met name op zaterdag, overlast ervaren van grote groepen 
patiënten die boodschappen gaan doen in het dorp. 

• Omwonenden vrezen dat, met het oog op de voorgenomen 
uitbreiding van Fivoor en in de toekomst de woningbouw op 
het Antes terrein, de verkeersstromen en daarmee de 
onveilige verkeerssituaties en -overlast, nog verder zullen 
toenemen als er geen passende maatregelen worden 
getroffen. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Pagina 2 van 3 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

4. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Voorgestelde oplossingen: 
• Het achterom, verbindingsweg tussen Antes en Fivoor. 
• Het instellen van éénrichtingsverkeer. 
• Snelheidsbeperkende maatregelen 

• Toegang naar het Antes terrein vanaf de Kijvelandsekade 
via de voormalige kas onmogelijk maken. 

• Parkeren in de berm bij Jip & Janneke onmogelijk maken. 
 

Suzanne geef t aan dat ook het verkeer op het Antes terrein is 
toegenomen.  
Er dient onderscheid gemaakt te worden tussen de korte en lange 
termijn. Immers, de eventuele woningbouw zal op langere termijn 
plaatsvinden. Noel licht in aanvulling hierop toe, dat de 
verkeerssituatie en verkeersbewegingen die samenhangen met 
toekomstige eventuele woningbouw, worden meegenomen in de 
scenario’s aan de hand van de verkeersmodellen die uiteindelijk 
zullen uitwijzen wat wel en wat niet mogelijk is. Deze rapporten zijn 
nog in ontwikkeling, maar zullen openbaar gemaakt worden. Er 
wordt rekening gehouden met de leefbaarheid op de Schroeder van 
der Kolklaan en de wijk daar achter. Het rapport van bureau 
Goudappel zal aan de orde komen in de raadsvergadering van 2 
oktober a.s. Ook de input die is opgehaald tijdens de inloopavond in 
april, is meengenomen. Het rapport is begin oktober te vinden op de 
website van de gemeente bij de betreffende vergaderstukken en zal 
eveneens gepubliceerd worden op de website Hof van Poortugaal. 
Het rapport zal tevens gedeeld worden met de klankbordgroep 
omwonenden van Antes en de omwonendencommissie van Fivoor. 
 
Verder is de gemeente voornemens de Welhoeksedijk eind 2023 af 
te sluiten. De verwachting is dat het verkeer op de 
Albrandswaardsedijk hierdoor zal afnemen. Te zijner tijd zal aan de 
hand van metingen worden nagegaan of dit voldoende effect heeft 
gehad.  
 
Afgesproken wordt, dat een kleine commissie met daarin afvaar-
diging vanuit Antes, Fivoor, gemeente en politie voor de korte 
termijn een plan wat aansluit op plannen voor de langere termijn, 
zullen uitwerken met als doel de verkeersoverlast te verminderen 
c.q. de veiligheid te verhogen. Aandachtspunt hierbij is het inbedden 
van de handhaving door politie en/of boa’s. 
 
Het punt verkeer zal opnieuw geagendeerd worden voor het 
gezamenlijke overleg in november. 
 
Stand van zaken uitbreiding Fivoor 
Fivoor gaat 48 plaatsen bijbouwen op het huidige terrein. Het gaat 
hierbij om een uitbreiding met 24 capaciteitsplaatsen en 24 
capaciteitsplaatsen reallocatie wat inhoudt dat 24 plaatsen die nu 
gebruikt worden, vervangen worden door nieuwe plaatsen. De 
aanvraag ligt bij de gemeente. Een reactie wordt rond 1 september 
verwacht. Het gaat om prefab units die geplaatst zullen worden aan 
de kant van de Oude Maas. De afspraak is dat het bouwverkeer van 
Fivoor over het Antes terrein rijdt. 
Qua personeel gaat het om een uitbreiding met ca. 25 f te = per 
dagdeel 10 verkeersbewegingen extra. Dit betekent dat er ook extra 
parkeerplaatsen bij zullen moeten komen. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Antes, Fivoor 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Antes, Fivoor, 
gemeente, politie 
 
 
 
 
Antes, Fivoor 
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De heer Harmsen, woonachtig net achter de dijk, geeft aan dat de 
koplampen van verkeer afkomstig van de Kijvelandsekade bij hem 
naar binnen schijnen hetgeen uitermate hinderlijk is. Wellicht is het 
mogelijk om struiken neer te zetten? 
 
Fout parkeren Antes terrein 
Emy meldt dat dit probleem is opgepakt door de politie in samen-
werking met de boa’s. Gedurende 1 maand wordt er gecontroleerd 
en worden er waarschuwingen gegeven. Na deze periode zal er 
daadwerkelijk bekeurd worden. Antes en Fivoor communiceren dit 
naar hun medewerkers. 
 
Evaluatie SMS-dienst 
In verreweg de meeste gevallen gaat het om een melding categorie 
2. Het doel is om te laten weten dat er geen gevaar is voor de 
omgeving. Voor meer informatie wordt verwezen naar de websites 
van Antes of Fivoor afhankelijk van bij welke organisatie er een 
incident plaatsvindt of heeft gevonden. Het kan voorkomen dat de 
SMS even op zich laat wachten als men op de afdeling druk is ten 
gevolge van het incident. Als de hulpdiensten arriveren zonder 
signalering te voeren, wordt er in de meeste gevallen geen SMS 
verstuurd. 
Benadrukt wordt dat het SMS bericht wordt afgestemd op het 
betreffende incident en niet op eventuele persberichten; helaas 
kloppen deze niet altijd. 
Een omwonende meldt dat het recentelijk is voorgekomen dat niet 
duidelijk is of het een incident bij Antes of bij Fivoor betreft. Dat is 
uiteraard niet de bedoeling. Beide organisaties zullen hier intern 
actie op ondernemen. 
Overige acties:  

• Evaluatie plannen 
• Aandacht voor nieuwe omwonenden 

 
Wat verder ter tafel komt 
In tegenstelling tot patiënten van Fivoor, komen er wel groepen 
patiënten van Antes in het dorp, al dan niet met begeleiding. Bij de 
Plus zorgt dit soms voor overlast en de begeleiding is moeilijk te 
herkennen. De vraag wordt gesteld of er wellicht gewerkt kan gaan 
worden met badges zodat de begeleiding in voorkomende gevallen 
aangesproken kan worden. Dit punt zal geagendeerd worden voor 
het overleg met de klankbordgroep omwonenden van Antes in 
oktober. 
 
Rondvraag 
Alle aanwezigen geven aan het gezamenlijke overleg als nuttig en 
positief te ervaren. 
 
Sluiting 
Suzanne sluit de vergadering en dankt de aanwezigen voor hun 
komst en inbreng. 
Het eerstvolgende gezamenlijke overleg vindt plaats op 23 
november a.s. van 16.00 – 17.00 uur bij Fivoor. 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Antes, Fivoor 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Miranda, Merel 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jolande 

   
 


